
 
 

Obec Bašť 

Zastupitelstvo obce Bašť 

 

Zápis z 15. zasedání Zastupitelstva obce Bašť 

konaného dne 23. 11. 2015, od 19:00 hodin na obecním úřadě, Obecní 126. 
 

 

Zahájení zasedání zastupitelstva 
Zasedání Zastupitelstva obce Bašť (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 19:00 hodin starostkou 

obce Ing. Ivou Cucovou, MBA (dále jako „předsedající“).  

 

Předsedající zasedání konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 92 odst. 1 zákona č. 

128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění. Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích 

byla na úřední desce Obecního úřadu Bašť zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to 

od 13. 11. 2015 do 23. 11. 2015. Současně byla zveřejněna na „elektronické úřední desce“.  

 

Předsedající dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha č. 1 zápisu) konstatovala, že 

přítomno je osm členů zastupitelstva (z celkového počtu devíti všech členů zastupitelstva), takže 

zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 

 

Předsedající konstatovala, že zápis z předchozího zasedání byl ověřen, k nahlédnutí byl v tištěné podobě 

na obecním úřadě a v elektronické podobě na webových stránkách obce. 

  

Bod 1. – Určení ověřovatelů a zapisovatele a schválení programu: 

Předsedající určila ověřovateli zápisu Markétu Juskovou a MUDr. Miroslava Zlámala a zapisovatelem 

Jiřího Staňka, DiS. K návrhu nebyly vzneseny žádné připomínky.  

 

Předsedající seznámila přítomné s návrhem programu, který byl v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Jara G. Meger navrhl stáhnout 

z projednání bod 14. Druhá výzva na financování činnosti spolků a MUDr. Miroslav Zlámal navrhl 

doplnit k projednání nový bod Zpráva finančního výboru. Jednotlivé body programu byly v této 

souvislosti přečíslovány. K programu nebyly vzneseny žádné další návrhy na doplnění nebo úpravu. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Bašť schvaluje následující program zasedání: 

1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu (§95 odst. 1 zákona o obcích), schválení programu 

2. Vyhodnocení šetření v MŠ 

3. Analýza dopravně bezpečnostní studie AF-CITYPLAN 

4. Zjednosměrnění komunikace Ke Kastrolu 

5. Dotace 2015 (veřejné osvětlení, naučná stezka) 

6. Dotace 2016 na opravu komunikace Ke Střelnici 

7. Dotace 2016 na podporu komunitního života v obci 

8. Dotace 2016 na zateplení budovy Obecního úřadu 

9. Dotace 2016 na zateplení budovy u Oličů 

10. Dotace 2017 na výstavbu ZŠ 

11. Potvrzení výběrového řízení na nájemce U Oličů 



12. Zadávací řízení na rekonstrukci U Oličů 

13. Doplnění veřejného osvětlení v roce 2015 a 2016 

14. Dopracování Tržního řádu 

15. Rozpočtové opatření č. 9/2015 

16. Zpráva finančního výboru 

17. Návrh rozpočtu obce na rok 2016 

18. Různé 

Výsledek hlasování: Pro: 8  Proti: 0  Zdrželi se: 0   

Usnesení č. 1/015 bylo schváleno. 

 

V 19:10 se na zasedání dostavil zastupitel Bc. Jaroslav Chytil. Počet zastupitelů byl nadále devět. 

 

Bod 2. – Vyhodnocení šetření v MŠ: 
Předsedající přivítala ředitelku MŠ Bašť Zuzanu Černou a zaměstnance MŠ. Dále konstatovala, že 

všichni zastupitelé měli k dispozici vyhodnocení dotazníkového šetření, které proběhlo v měsíci červnu 

mezi rodiči dětí navštěvujících MŠ Bašť a Školní vzdělávací program pro předškolní vzdělávání. 

Ředitelka MŠ se vyjádřila k výsledkům dotazníkového šetření, Školnímu vzdělávacímu programu a 

inspekční zprávě a protokolu České školní inspekce a odpověděla na dotazy zastupitelů. MUDr. Miroslav 

Zlámal se dotázal za finanční výbor na záležitosti týkající se výběrových řízení na dodavatelské služby a 

výběr tarifů mobilních služeb. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bašť 

i) bere na vědomí informace ředitelky MŠ Zuzany Černé k výsledkům dotazníkového šetření, 

Školnímu vzdělávacímu programu pro předškolní vzdělávání a další poskytnuté informace na 

základě dotazů zastupitelů.  

ii) ukládá ředitelce MŠ zpracování návrhů na opatření ke zlepšení výsledků hodnocení MŠ 

z června 2015 do 5. 12. 2015. 

iii) ukládá starostce obce předložení těchto výsledků na nejbližší zasedání zastupitelstva obce a 

zveřejnění zprávy ředitelky MŠ v nejbližším vydání Zpravodaje. 

Výsledek hlasování: Pro: 9  Proti: 0  Zdrželi se: 0  

Usnesení č. 2/015 bylo schváleno. 

 

Bod 3. – Analýza dopravně bezpečnostní studie AF-CITYPLAN: 
Předsedající konstatovala, že všichni zastupitelé měli k dispozici koncept dokumentu „Zklidnění a 

zvýšení bezpečnosti dopravy v obci Bašť“ zpracovaný společností AF-CITYPLAN s.r.o. Jara G. Meger 

následně přednesl detailní informace ke studii, která byla připomínkována také Obecní policií Líbeznice. 

Z rozpravy vyplynul návrh na změnu priorit doporučených řešení zklidnění a zvýšení bezpečnosti 

dopravy: body 3 a 4 přeřadit do následné vlny a body 7 a 9 přeřadit do první vlny, a dále dopracovat jiná 

řešení křižovatky komunikací III/0085 a III/0091 a návrh zjednosměrnění ulic v lokalitě Nad Dvorem. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bašť  

i) schvaluje změnu priorit dopravně bezpečnostní studie podle závěrů rozpravy, 

ii) ukládá Járovi G. Megerovi a Bc. Jaroslavu Chytilovi dále pokračovat v jednání s firmou AF-

CITYPLAN podle závěrů rozpravy v rozsahu uzavřené smlouvy o dílo. 

Výsledek hlasování: Pro: 9  Proti: 0  Zdrželi se: 0  

Usnesení č. 3/015 bylo schváleno. 

 

Bod 4. – Zjednosměrnění komunikace Ke Kastrolu: 

Předsedající konstatovala, že všichni zastupitelé měli k dispozici žádost obyvatel části ulice Ke Kastrolu 

(č. p. 951 – 956) o zavedení jednosměrného provozu v této části ulice. V souvislosti s předchozím bodem 

a přijatým usnesením č. 3/015 předsedající navrhla vzít žádost na vědomí. 



Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Bašť 

i)  bere v souvislosti s usnesením č. 3/015 na vědomí žádost obyvatel části ulice Ke Kastrolu (č. p. 

951 – 956) o zavedení jednosměrného provozu 

ii) ukládá starostce obce informování signatářů žádosti o dalším postupu 

Výsledek hlasování: Pro: 9  Proti: 0  Zdrželi se: 0  

Usnesení č. 4/015 bylo schváleno. 

 

Bod 5. – Dotace 2015 (veřejné osvětlení, naučná stezka): 

Předsedající konstatovala, že všichni zastupitelé měli k dispozici grafický návrh informačních tabulí pro 

naučnou stezku na Beckov a informaci o neposkytnutí dotace na revitalizaci veřejného osvětlení 

z programu Středočeského fondu rozvoje obcí a měst. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bašť 

i) schvaluje grafický návrh informačních tabulí pro naučnou stezku na Beckov, 

ii) bere na vědomí informaci o neposkytnutí dotace na revitalizaci veřejného osvětlení z programu 

Středočeského fondu rozvoje obcí a měst. 

Výsledek hlasování: Pro: 9  Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 5/015 bylo schváleno. 

 

Bod 6. – Dotace 2016 na opravu komunikace Ke Střelnici: 

Předsedající konstatovala, že všichni zastupitelé měli k dispozici informace k dotačnímu titulu č. 5 

Podpora obnovy místních komunikací z programu Podpora obnovy a rozvoje venkova v roce 2016 

Ministerstva pro místní rozvoj a navrhla využití dotačního titulu na opravu komunikace Ke Střelnici. 

MUDr. Miroslav Zlámal upozornil na nutnost pečlivého zvážení výdajů v souvislosti s nákupem a 

rekonstrukcí objektu U Oličů, který obec úvěrově zatíží. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bašť  

i) schvaluje podání žádosti na opravu komunikace Ke Střelnici z dotačního titulu č. 5 Podpora obnovy 

místních komunikací z programu Podpora obnovy a rozvoje venkova v roce 2016 Ministerstva pro 

místní rozvoj, 

ii) ukládá starostce přípravu a odeslání žádosti o dotaci. 

Výsledek hlasování: Pro: 8  Proti: 0  Zdrželi se: 1 (M. Zlámal) 

Usnesení č. 6/015 bylo schváleno. 

 

Bod 7. – Dotace 2016 na podporu komunitního života v obci: 

Předsedající konstatovala, že všichni zastupitelé měli k dispozici informace k dotačnímu titulu č. 2 

Podpora zapojení dětí a mládeže do komunitního života v obci z programu Podpora obnovy a rozvoje 

venkova v roce 2016 Ministerstva pro místní rozvoj a navrhla využití dotačního titulu na vybudování 

klubovny v 1. patře Vily (zateplení střechy a vybudování samostatného topení). 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bašť  

i) schvaluje podání žádosti na vybudování klubovny v 1. patře Vily z dotačního titulu č. 2 Podpora 

zapojení dětí a mládeže do komunitního života v obci z programu Podpora obnovy a rozvoje venkova 

v roce 2016 Ministerstva pro místní rozvoj, 

ii) ukládá starostce přípravu a odeslání žádosti o dotaci. 

Výsledek hlasování: Pro: 9  Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 7/015 bylo schváleno. 

 

 

 



Bod 8. – Dotace 2016 na zateplení budovy Obecního úřadu: 
Předsedající konstatovala, že všichni zastupitelé měli k dispozici návrh smlouvy o dílo na zpracování 

projektu „Zateplení obecního úřadu v Bašti“ mezi obcí Bašť a společností PPCentrum s.r.o. a informovala 

o vysokém podílu vlastní investice vzhledem k nutné rekonstrukci střechy. Z rozpravy vyplynul návrh na 

nevyužití dotace. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bašť 

i) neschvaluje podání žádosti o dotaci z OPŽP na zateplení budovy obecního úřadu, 

ii) neschvaluje smlouvu o dílo na zpracování projektu „Zateplení obecního úřadu v Bašti“ mezi obcí 

Bašť a společností PPCentrum s.r.o.. 

Výsledek hlasování: Pro: 9  Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 8/015 bylo schváleno. 

 

Bod 9. – Dotace 2016 na zateplení budovy u Oličů: 

Předsedající konstatovala, že všichni zastupitelé měli k dispozici návrh smlouvy o dílo na zpracování 

projektu „Rekonstrukce objektu č. p. 52 v ulici Dlouhá v Bašti – část zateplení objektu“ mezi obcí Bašť a 

společností PPCentrum s.r.o. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bašť 

i) schvaluje podání žádosti o dotaci z OPŽP na zateplení budovy U Oličů, 

ii) schvaluje smlouvu o dílo na zpracování projektu „Rekonstrukce objektu č. p. 52 v ulici Dlouhá 

v Bašti – část zateplení objektu“ mezi obcí Bašť a společností PPCentrum s.r.o. za cenu 30 tis. Kč bez 

DPH, 

iii) pověřuje starostku podpisem smlouvy. 

Výsledek hlasování: Pro: 9  Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 9/015 bylo schváleno. 

 

Bod 10. – Dotace 2017 na výstavbu ZŠ: 
Předsedající konstatovala, že všichni zastupitelé měli k dispozici informace k dotačnímu programu 

„Rozvoj výukových kapacit mateřských a základních škol zřizovaných územně samosprávnými celky“ 

Ministerstva školství mládeže a tělovýchovy, a k dotační výzvě č. 3 o poskytnutí dotace ze státního 

rozpočtu na rok 2016 z podprogramu 298213 „Podpora obnovy a rozvoje materiálně technické základny 

regionálních škol v okolí velkých měst“ Ministerstva financí. Dále přítomné informovala o možnostech 

financování kapacit ZŠ prostřednictvím IRO. Z diskuze vyplynulo, že obec nebude v současné době 

vydávat finanční prostředky na zpracování demografické a architektonické studie. Předsedající navrhla 

uspořádání veřejné diskuze s občany na téma základní školy v Bašti v prvním čtvrtletí roku 2016. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bašť 

i) bere na vědomí přehled dotačních možností na výstavbu základní školy v následujících letech, 

ii) ukládá starostce přípravu a realizaci veřejné diskuze s občany na téma základní školy v Bašti 

v prvním čtvrtletí roku 2016. 

Výsledek hlasování: Pro: 9  Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 10/015 bylo schváleno. 

 

Bod 11. – Potvrzení výběrového řízení na nájemce U Oličů: 
Předsedající konstatovala, že výběrového řízení na nájemce kavárny (cafe lounge) a formanky v objektu 

U Oličů se zúčastnili čtyři zájemci. Nejvýhodnější nabídka, která se umístila na prvním místě, byla 

předložena paní Ilonou Hájkovou na kavárnu (cafe lounge) a paní Petrou a Martinou Himlovou na 

formanku. Protokol jednání hodnotící komise je nedílnou součástí zápisu (příloha č. 3). Před hlasováním 

byla dána možnost zastupitelům sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno nebylo. 

 



Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Bašť  

i) potvrzuje výsledek jednání hodnotící komise k výběrovému řízení na nájemce kavárny (cafe lounge) a 

formanky v objektu U Oličů, 

ii) pověřuje starostku zahájením jednání s vítězi. 

Výsledek hlasování: Pro: 9  Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 11/015 bylo schváleno. 

 

Bod 12. – Zadávací řízení na rekonstrukci U Oličů: 

Předsedající konstatovala, že všichni zastupitelé měli k dispozici návrh příkazní smlouvy na vykonání 

výběrového řízení na stavební práce projektu „Rekonstrukce objektu č. p. 52 v ulici Dlouhá v Bašti“ mezi 

obcí Bašť a společností PPCentrum s.r.o. Bc. Jaroslav Chytil navrhl doplnit smlouvu o specifikaci 

prováděných prací ve formě přílohy. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bašť 

i) schvaluje příkazní smlouvu o dílo na vykonání výběrového řízení na stavební práce projektu 

„Rekonstrukce objektu č. p. 52 v ulici Dlouhá v Bašti“ mezi obcí Bašť a společností PPCentrum s.r.o. 

mezi obcí Bašť a společností PPCentrum s.r.o., 

ii) ukládá starostce zpracování přílohy příkazní smlouvy ve znění podle rozpravy, 

iii) pověřuje starostku podpisem smlouvy po zpracování přílohy viz ii) 

Výsledek hlasování: Pro: 9  Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 12/015 bylo schváleno. 

 

Bod 13. – Doplnění veřejného osvětlení v roce 2015 a 2016: 

Předsedající přítomné informovala o doplnění svítidel veřejného osvětlení, které ještě v letošním roce 

umístí společnost ELTODO – CITELUM, s. r.o. na ulici Hlavní (3 tělesa na stávající stožáry) a 

informovala o připravovaném projektu na doplnění chybějícího osvětlení podél parku na Hlavní. Původní 

předpoklad vrchního vedení byl MUDr. Zlámalem kritizován a tak zadání bude změněno na zemní 

vedení. Dále bude doplněno VO na sběrném místě obce (Za Kovárnou) a v ulici Za Vilou. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bašť bere na vědomí informaci o stavu veřejného osvětlení v Bašti. 

Výsledek hlasování: Pro: 9  Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 13/015 bylo schváleno. 

 

Bod 14. – Dopracování Tržního řádu: 
Předsedající konstatovala, že všichni zastupitelé měli k dispozici návrh Nařízení obce Bašť č. 2/2015, 

kterým se vydává Tržní řád. Předložený návrh napravuje nedostatky, které Krajský úřad Středočeského 

kraje shledal v Nařízení obce Bašť č. 1/2015. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům sdělit své 

stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno nebylo. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bašť 

i) schvaluje Nařízení obce Bašť č. 2/2015, kterým se vydává tržní řád, 

ii) pověřuje starostku a místostarostu podpisem nařízení. 

iii) ukládá starostce odeslání nařízení Krajskému úřadu Středočeského kraje. 

Výsledek hlasování: Pro: 9  Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 14/015 bylo schváleno. 

 

Bod 15. – Rozpočtové opatření č. 9/2015: 

Předsedající konstatovala, že všichni zastupitelé měli k dispozici rozpočtové opatření č. 9/2015 přijaté 

starostkou a informovala o provedených úpravách. Rozpočtové opatření č. 9/2015 je nedílnou součástí 

zápisu (příloha č. 4). 



Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Bašť bere na vědomí rozpočtové opatření č. 9/2015. 

Výsledek hlasování: Pro: 9  Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 15/015 bylo schváleno. 

 

Bod 16. – Zpráva finančního výboru: 
Předsedající konstatovala, že všichni zastupitelé měli k dispozici zápis ze zasedání finančního výboru, 

které se konalo 12. 11. 2015. Předseda finančního výboru MUDr. Miroslav Zlámal následně přednesl 

zprávu finančního výboru a zodpověděl dotazy zastupitelů. Předsedající následně reagovala na jednotlivé 

připomínky finančního výboru. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bašť bere na vědomí zprávu finančního výboru. 

Výsledek hlasování: Pro: 9  Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 16/015 bylo schváleno. 

 

Bod 17. – Návrh rozpočtu obce na rok 2016: 

Předsedající konstatovala, že všichni přítomní měli k dispozici návrh rozpočtu obce na rok 2016 a navrhla 

jeho doplnění na straně výdajů o následující položky v celkové výši 863.000,- Kč: 

 ČOV    200.000,- Kč 

 OP Líbeznice   100.000,- Kč  

 digitalizace dokumentů   50.000,- Kč  

 funkce vodohospodáře 100.000,- Kč  

 zateplení Vily   190.000,- Kč  

 energetický audit     52.000,- Kč  

 spoluúčast dotace – Vila 171.000,- Kč 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Bašť  

i) bere na vědomí návrh rozpočtu obce Bašť pro rok 2016 s doplněním ve znění podle rozpravy, 

ii) ukládá starostce zveřejnění návrhu rozpočtu na úřední desce, 

iii) ukládá starostce předložení návrhu rozpočtu ke schválení na zasedání ZO dne 14. 12. 2015. 

Výsledek hlasování: Pro: 9  Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 17/015 bylo schváleno. 

 

Bod 18. – Různé 

 

Přílohy zápisu: 

1) Prezenční listina (přiložena pouze v listinné podobě) 

2) Informace o svolání zasedání zastupitelstva obce (přiložena pouze v listinné podobě) 

3) Zápis o posouzení a hodnocení nabídek (přiložena jak v listinné, tak elektronické 

podoběhttp://www.obecbast.cz/file.php?nid=1757&oid=4681118#page=1&zoom=auto,-82,842 ) 

4) Rozpočtové opatření č. 9/2015 (přiložena jak v listinné, tak elektronické podobě 

http://www.obecbast.cz/file.php?nid=1757&oid=4681096 ) 

 

Zapisovatel: Jiří Staněk, DiS., v.r. 

 

Ověřili:  Markéta Jusková, v.r. 

  

MUDr. Miroslav Zlámal, v.r. 

 

Starostka: Ing. Iva Cucová, MBA, v.r. 

http://www.obecbast.cz/file.php?nid=1757&oid=4681118#page=1&zoom=auto,-82,842
http://www.obecbast.cz/file.php?nid=1757&oid=4681096


 


